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Verkiezingsprogramma 
VVD-Uitgeest 2022-2026 
De VVD-Uitgeest wil dat Uitgeest een fijne gemeente is om in te wonen en te werken, financieel 
gezond en daarmee zelfstandig en duurzaam genoeg is om een aantrekkelijke woonplaats aan onze 
kinderen en kleinkinderen door te kunnen geven. 

Dat betekent als eerste dat het gemeentebestuur de inwoners als serieuze partij moet gaan zien.  
VVD-Uitgeest wil daarom inspraak anders gaan organiseren: inspraak = invloed. De inwoners van 
Uitgeest dienen 1-op-1 invloed te hebben op de besluitvorming in hun gemeente. Zij zijn immers onze 
ambassadeurs van de toekomst! 

Dat betekent ook dat we een slag moeten en willen slaan op de woningmarkt. Wij zetten in op het 
realiseren van een lokale woningmarkt waar vraag en aanbod in balans is. Door samen met de 
inwoners creatief en initiatiefrijk te ontwikkelen. Daarom wil de VVD-Uitgeest de behoeften van 
inwoners leidend laten zijn bij de mogelijkheden van woningbouw. 

Dat betekent bovendien dat we bij de keuzes die we maken niet alleen naar de kale financiële kant 
moeten kijken. De VVD-Uitgeest wil naast verantwoorde financiële afwegingen ook zorgen voor 
samenhang bij ontwikkelingen en een duidelijke en duurzame richting kiezen bij het nemen van 
beslissingen in de gemeente. Duurzame maatregelen en werk met werk maken leveren geld op. 

Concreet wil de VVD-Uitgeest de volgende punten realiseren in de komende raadsperiode: 
 
 

Democratische Vernieuwing: Inspraak = Invloed 
 
De gemeente moet in dienst staan van haar inwoners. Wij zien echter een steeds diepere kloof 
ontstaan tussen besluitvorming en inwoners. De VVD vindt dat de manier van inspraak op de 
besluitvorming drastisch moet veranderen met als doel dat iedereen zich gehoord en betrokken voelt.  
Vraagstukken die zich ervoor lenen worden aan de inwoners voorgelegd. Denk bijvoorbeeld aan de 
containerwoningen op de Benesserlaan of de herinrichting van het stationsgebied. Dit soort trajecten 
gaan we doen door middel van het oprichten van een inwonersforum. Inwoners die betrokken zijn 
worden uitgenodigd om deel te nemen aan een inwonersforum.  
 
Zo’n inwonersforum regel je op het niveau van wijk, als het over de wijk gaat, of van de hele gemeente 
als het over heel Uitgeest gaat. Het inwonersforum krijgt ondersteuning vanuit de gemeente, zowel 
financieel als ambtelijk, om onafhankelijk en zelfstandig een gewogen advies aan de raad te kunnen 
geven.  
 
Het inwonersforum heeft als taak om gezamenlijk een advies te formuleren over het voorliggende 
vraagstuk. Dit doet zij door met elkaar, maar vooral door met andere inwoners in gesprek te gaan, 
experts uit te nodigen, discussies te voeren en onderzoeken te laten doen. De werkzaamheden voor 
het inwonersforum zijn niet betaald, maar zijn vrijwillig en worden binnen de kaders die de raad vooraf 
meegeeft uitgevoerd. Het gezamenlijke advies hoeft alleen een meerderheidsstandpunt te zijn en geen 
unaniem advies.  
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Het definitieve besluit wordt genomen in de gemeenteraad. Echter is het wel zo in Nederland dat een 
gemeenteraad niet zomaar een zwaarwegend advies naast zich neer mag leggen. Bovendien heeft de 
raad zelf de kaders meegegeven, dus hoe kunnen zij tegen zijn?  
 
 

Duurzaamheid: Verstandig, haalbaar en betaalbaar 
 
VVD-Uitgeest gelooft in de kansen van verduurzaming. Niet alleen met het oog op het 
klimaat, maar ook met aandacht voor de economie. Echt duurzame maatregelen en 
economische ontwikkeling gaan namelijk hand in hand. Wij geloven in een pragmatische 

aanpak op basis van win-win situaties. Dus:  

Wel:  
✔Pragmatische aanpak gebaseerd op win-win  

✔Vrijwillige deelname  

✔Slimme dingen doen, die geld opleveren zoals zonnepanelen op daken en isoleren van    

.    woningen  
 

Niet:  
 X  Gedwongen deelname  

 X  Idealistische projecten  

 X  Windmolens binnen 600 meter van de grens van de bebouwde kom van Uitgeest 
 
 
 

Woningbouw: bouwen voor de echte behoefte van 
Uitgeest 
 
Het probleem van de woningmarkt in Uitgeest is niet dat er te weinig sociale huurwoningen 
zijn, nee, die zijn er al meer dan nodig is. Voordat je huurwoningen bouwt, moet je jezelf 
afvragen voor wie je die bouwt en waarom. Ze kosten de gemeente namelijk heel veel geld. 
Het echte probleem in de woningmarkt is de vastgelopen doorstroming, ook in Uitgeest.  

 
Veel inwoners van Uitgeest willen doorstromen, maar er is simpelweg geen aanbod dat de 
doorstroming stimuleert. Jonge stellen naar een eigen huis, thuiswonenden naar een eigen 
plek, huurders van een sociale woning naar een betaalbaar koophuis en ouderen die naar 
een comfortabele woonomgeving willen, waar ook de zorg kan worden geboden die zij in de 
toekomst wensen.  
 
De komende jaren zal er meer gebouwd moeten worden. In eerste instantie met het bouwen 
van betaalbare, duurzame woningen die op slimme manier gebouwd worden en daardoor 
goedkoper op de markt gezet kunnen worden. In plaats van de huidige woningen voor 
minder geld aan te bieden. 
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Financiële zekerheid: Voor een zelfstandig Uitgeest 
 
VVD-Uitgeest let altijd scherp op het huishoudboekje van de gemeente, zowel wat de 
uitgavenkant als de inkomstenkant betreft. Beide kanten moeten met elkaar in een gezonde 
verhouding staan voor een verantwoord bestuur voor de inwoners van Uitgeest. Alleen op 
die manier is zelfstandigheid van onze gemeente op termijn te waarborgen.  
 
Elke euro die voor de gemeente inkomsten is wordt uiteindelijk door de inwoners zelf of de 
lokale ondernemers betaald. Wij zijn dan ook géén voorstander van nieuwe 
belastingvormen, zoals die op kabels en leidingen. We zien dat er in Uitgeest wel wordt 
gebouwd, maar veel te weinig en dat de gemeente daarvan niet meeprofiteert. Het 
tegendeel is het geval want het kost de gemeente zelfs geld omdat de infrastructuur of 
andere faciliteiten niet of onvoldoende zijn opgenomen in bouwprojecten. VVD-Uitgeest is 
van mening dat ontwikkelaars die nieuw bouwen of gebouwen ombouwen tot woningen, 
daarvoor een kostendekkende bijdrage aan de gemeente moeten betalen. De gemeenschap 
biedt ontwikkelaars immers de ruimte om iets te ontwikkelen, dan mag de gemeenschap 
daar ook van meeprofiteren. 
 
 

Een veilige, gezonde en leefbare omgeving om in te 
wonen werken en recreëren  
 
Veiligheid zit in heel veel zaken, maar is voor de gemeente vooral een vraagstuk hoe we de 
gemeente met het oog op alle behoeften en wensen inrichten. Zoals voldoende ruimte om te 
parkeren, of om even een ommetje te maken in het park om de hoek, voldoende ruimte om 
te fietsen door het dorp, voldoende ruimte om buiten te spelen. Oftewel hoe gaan we de 
omgeving duurzaam en veilig inrichten om een gezond en veilig leefklimaat te creëren voor 
onze inwoners. Kortom een alles omvattende aanpak van de inrichting van de gemeente 
voor de inwoners, maar vooral…. DOOR de inwoners. 


